
tl.l Liulost, pani Baiovej adresovand zastupitel'stvu na rekon5trukciu nebytovych'

priestorov v budove zdravotn6ho strediska - Lekfreil urobit'vfmenu 6' okien'

Na obecnom zastupitefstve bora pritomna aj pani Bagoyi, ktor6 sama predloZila svoju Ziadost'

spolu s jednou 
".rrouo' 

ponukou na tieto pia"". Uviedla,-Ze sridasn6 podmienky sri rizikom

vzniku pracovn6ho trii. S tlim, Le by tieto pr6ce n6sledne obci vyfakturovala vzhiomnym

zhpodtom. Starosta rru*i"tuf, Z, ,i ,ri" isqi, di io bu{e legislativne a ridtovne spr6vne ' Viedla

sa diskusia o tom, ;;;i;i" notenie ou."n.3 budovy. Starosta dalej upozornil na potrebu

predloZit, aspoi 3 ;;;"tponuky na tieto pri". Poslanci sn6vrhom pani Badovej srihlasili

u tut dul starosta o tomto bode hlasovat''

Za:8 Proti:0 Zdriali su:O

B.s Ziudost, sleiny ondrejiikovej o fipravu ndjmu so spiitnou platnost'ou od 1' mdja 2011

za nebytovd priestory v budove Domu sluiieb'
Tieto priestory bii v minulosti prenajai6 SLSP abol v nich predpisan;f n6jom l1'60 € za I

m2 arok. Rovnake najomne sa zipodiiaro aj do n6jmu nov6ho n6jomcu. N6jomn6 ostatn;fch

n6jomcov v Dome ,#i"u 9,96 €-m2. v diskusii sa poslanci aj starosta vyjadrili, Le si za

rovnak6 n6jomn6 ;;;;lttk)tch n6jomcov' NSjomn6 by sa malo vyrovnat' pre slednu

ondrejdikovf od jaliuara rcLt 2012 kedy bude upravovan6 n6jomn6 vsetklich n6jomcov.

K spzitnej platnosti tohto rozhodnutia sa poslanci lasne nevyjadrili' starosta dal hlasovat'

o vyrovnani Wsky n6jmu s ostatqimi n6jomcami'

Za: E Proti:0 Zdriali ss:0

8.6Ntvfhz,,EnyvlskyndjmaprebytovianebytovdpriestoryvobciStttn*
Novelou zikonaE.54gl20l0 sa zmenil zikonsgstz}oz o dani z prijmov. Touto novelou uZ

prijmy z nrljmu oie s,i p.ijt"ami oslo-bodenlimi od dane z- prijmov. ztohto d6vodu navrhujem

nllrit visku aot"*jSiino z6kladn6ho n6jmu vbyovfch aj nebytovych priestoroch o20o/o'

Starosta dal hlasovat'o tomto n6vrhu'

Za:8

Za:8

13.7 Sprdva o u!'chovno- vzdeldvacei iinnosti MS

V5etci poslanci oUatZuti k6piu iejto spr6vy. Starosta dal .hlasovut,, -o*t:* 
Ze obecn6

zastupitelistvo berie na vedomie^Spr6vu o vychovno - vzdeli'acej dinnosti MS 2010/2011'

Proti:0

Proti:0

Zdriali sa:0

Zdriali sa:0

13.8 Rll/E Gas Slovensko- ponuka od noviho doddvatela plynu

Starosta preOni"soi-".rro* ponuku na dod6vku plynu, ktor6 by mala byt' vihodnej5ia

oproti sridasnemu dod6vatelloii otglz € rodne pri viazanosti na 24 mesiacov' Pridom

upozornil, ze tal<ato zrrr.lna Jodavatella si vyZaduje verejn6 obstar6vanie vykonan6 osobou

opr6vnenou ,ru , ytor verejn6ho obstar6vania. Poslanci vyjadrili obavu, di sa podas tejto



viazanosti nevyskyure in6 navlf5enie n6kladov adi vkonednom ddsledky dod6vka plynu

nebude drahSia. A rovnako aj poznartenali, Le verejnl obstarilvanie je n6kladnli proces.

Starosta dal teda hlasovat' o tom, di Obec Stitnik ost6va pri sirdasnom dodilvatellovi.

Za:8 Proti:0 Zdriali sa:0

13.9.Konii zmluva o zdruienei doddvke elektriny so Slovakia Energt

Starosta d'alej informoval o ikutodnosti, ze sakondi zmluva o zdruLenq dod6vke elektriny,

ktord bola uzavretlmedzi obcou Stitnik a dod6vatellom Slovakia Energy, Bratislava. Zmluva

s novym dod6vatellom musi by! uzavretf v dostatodnom dasovom predstihu najneskdr 40

kalend6rnych dni pred ddom zmeny. Nakofko uzavretie novej zmluvy predstavuje hodnotu

viac ako 20 000 € je na obstar6vanie dod5vatelia potrebn6 verejn6 obstar6vanie vykonan6

osobou opr6vnenou"na vykon verejn6ho obstar6vania. P. Belanyi uviedol, Le zasfiipitellstvo

nem6 prehl,ad o ponrikanych cen6lh jednotlivlich dod6vatefov. Poslanci nevedia rozhodnrit'

o tomto bode bez cenoq;th ponrik a podkladov. Prin Gallo odporudil aby bola osloven6 pani

Demkov6 v RoZiave aUy preAtoZila cenov6 ponuky.P Kalina upozornil, di by nebolo dobr6

v pripade vyhodnosti nu"itorit mu aby urobil verejn6 obstar6vanie aj na dodSvatella plynu,

u iukorrto formou by sa prehodnotila aj vyhodnost' jednotliv;fch doddvatellov. Poslanci s tymto

n6vrhom srihlasili. Starosta dal hlasovat' o to, Ze bude oslovenlf verejny obstar6vatell na

dodrlvku elektrickej energie a v pripade cenovej qfhodnosti sa urobi aj verejn6 obstar6vanie

na dod6vku plynu.

Za:8 Proti:0 Zdrlali sa:0

13.10 Ziadosf pani Ztatnickei - KAJA Aragonit o vydanie stanovisku

Starosta prediiesol Ziadost' p*i fut*iny Zlatnickej o vydanie stanoviska ktomu, di obec

prispeje f:rnandnou podporou na opravu fas6dy kulttirnej pamiatky Patricijskeho niiroZn6ho
'do-,, * Ochtinskej utiii. e. 32. Svoju Ziadost' pani ZlatnickS od6vodnila Qfm, Ze predmetn6

potvrdenie je potrebn6 priloZit' k Ziadosti o dot6ciu v Grantovom syst6me Ministerstva kultriry
-SR. 

St-o.ta dal hlasovat' otom, Ze obec tento prispevok neposkytne zd6vodu nedostatku

finandn;ich prostriedkov. ZdrLal sa p. poslanec Kuzma.

Za:7 Proti:0 Zdriali sa:1

I3.ll Ziadosf DHZ- OHZ Stnni* o sfihlas na podanie iiadosti na berplatn!' prevod

zdsahoviho vozidla Tatra - 148.

DHZ - OHZ Stitnik chce Liadat zfusahovd vozidlo po gener6lnej oprave od Krajsk6ho

riaditel'stva u Ziline. Y\R HaZZ ponrika na bezplatny prevod vozidlo. Je potrebn6 podat'

Ziadost'. p. Bel6nyi uviedol, le thto moZnost' treba rryuZit' a potom sa bude uvaZovat', do

s vozidlom CAS,, ktor6 moment6lne shiZi obci ako z6sahov6 vozidlo. Pani Svatoiov6

upozomila, Ze Liadajri len o to aby trito Ziadost' mohli podat', nemusi byt' este schv61en6.

Siarosta odporudal io budfcnosti sa zamysliet' nad lfm, di obec m6 dostatok finandn;fch

prostriedkov na vykurovanie dvoch garitLipre hasidskl aut6, pretoZe obec disponuje aj autom



Iveco Daily. Starosta oslovil p. Hol6zcyho aby sa ako dlhorodn;f hasid vyjadril svoj ninot. P-

Holeczy odporudil podat'tirto Ziadost' . N6sledne dal hlasovat' o srihlase na podanie Ziadosti.

Za:8 Proti:0 Zdriali sa:0

13.12 Poslaneck!,ndvrh na Dodatok k VZN o dotdciich.
Starosta predital n5vrh zmeny.
Starosta nawhol aby k tomuto bodu bolo zvolanl e5te jedno zastupitefstvo do konca roka

s jednlim bodom programu.

Za:8 Zdriali sa:0

Diskusia
Ako prvy sa v diskusii ujal slova starosta a predniesol poslancom obecndho zastupitelswa
porovnanie poplatkov v obciach mikroregi6nu Dob5in6, obce Betliar a mesta RoZf,ava

i v5iSto,, Ouoi u poplatkov obce Stftnik. Nakollko bude nutn6 rie5it' niekollko akritnych

poUe-o", * tiote bude potrebn6 vytvorit' finandn6 rezervy. Dalej nadviazal tym, Le

finminfl komisia v sridinnosti s pracovnikmi obce by sa mala zarrrysliet' nad fpravou
poplatkov obci Stitnit< a moZno aj takymto sp6sobom sa pokrisit' naakumulovat' finandn6

prosniedky na rie5enie probl6mov v obci. Za najakritnej5i probl6m povaZuje otinku
budovania kanalizacia A tak sa starosta obr6til na z6stupcov finandnej a stavebnej komisie o

vypracovanie konceptu na riesenie tejto otinky do konca budriceho roka, a teda kofko by st6l

talcyto projekt aaki forma kanalizScie by bola pre Stitnik najvy\9dr-rej5ia. Dalej pokradoval

inform6ciou o rokovaniach s KSK o qfmene pozemkov v SOS Stitnit<. Do5lo k zmene

vedricej pracovnidky majetkov6ho odboru atym sa tento proces zdrlal. Mal by o tom
rozhodnrit' p. Trebulla a dat' vyjadrenie do konca roka. Po dorudeni vyjadrenia bude

informovany o jeho obsahu
N6sledne slovo prebral poslanec Bel6nyi, ktory sa vr6til k tdme kanalizhcie a to k6nkr6tne

k daniam a ich vymoZitefnosti dani v na5ej obci. Chcel by aby obec pripravila zoznamy

neplatidov a aj spdsoby vymoZitefnosti. Starosta upozornil, Ze v na5ej obci sri probl6my

s vymoZitel'nost'ou ovella men5ie ako v okolitfch mest6ch a obciach. Ti do nemajri vyplaten6

dane nem6Lupracovat na aktivadnych pr6cach.Ta\ito prehfad bude pripraveny do budriceho

zastupitefstva P. Kuzma poloZil otivk:u, di zqf5enie dani bude dostadujricim prostriedkom na

ziskanie finandnych rezerv na riesenie kanalizdcie. Starosta uviedol, 2e je to len jedna z ciest

ako je moZn6 sa uberat', ale urdite bude potrebn6 to rie5it', lebo neust6le sa opakuje aj probl6m

na DruZstevnej ulici. P. Ing. Kuzma sa d'alej poLiadal o inform6ciu ako je to vlastne

s DruZstevnou ulicou nakofko na jednom zo zasttpitefstiev poslanci zaviazali p. Krajeca

k tomu, Le oslovi hydrogeol6ga, ktory pripravi Stridiu. Na tento podnet reagovala

zapisovatelika, nakoliko s tymto odbomikom kom,unikovala. Uviedla, Le p. Bachri6k bol na

tvare miesta snaiil sa rie3it' tuto situ6ciu. N6sledne zistil, 2e nemhv5etky potrebn6 opr6vnenia



a tak trito problematiku posunul Ing. Hrabdrikovi. P. Bachiak ani nemal rieSit' problematiku

kanalizdcie ale probldmy s odvodiovacimi kan6lmi- kan6ly na daZd'ovri vodu.

Dalej starosta predniesol probl6m s tutavlymi psami v na5ej obci. Na obec pri5lo niekollkb

st'aZnosti od obdanov. Navrhol aby po obci preSli z6stupcovia komisie verejn6ho poriadku

a oslovili by sme aj policiu. S lfm, Le v rozhlase bude vyhl6sen6 d'alSie upozornenie o tom, Ze

sa bude ovefa tvrd5ie postupovat' vodi majitefom psov, ktory si svojich psov neustrirtia,budi
nasledovat' aj sankcie. Smeroval otfnku na poslancov ako oni nawhujri rieSit' tento probl6m.

Poslanec BelSnyi predniesol, Le sa stret6va so st'aZnost'ami obdanov na vyhern6 automaty

v na5ej obci. Kon5tatoval, Ze nikomu tak6to sluZby neprospievajt aprit'ahujri do Stitnika

r6znych neprispdsobivfch lludi. A teda by st6lo za zv(rtenie di by nebolo dobr6 zakfnat
qihern6 automaty. Starosta upozornil, Ze sa to ned6 rie5it' ihned' nakollko t6to problematika

musi byf vyriesen6 formou VZN. Navrhol aby komisia podnikatel3ov pripravila o tejto t6me

Stridiu. S dim srihlasili v5etci poslanci.

Ako d'al5i si slovo zobral p. poslanec Gallo, ktory sa opiit' vr6til k t6me kanalizhcie a navrhol

aby bol vypracovany projekt aspoi pre ulice DruZstevnd aNov6 abola rybudovan6 distidka

aspoi pre tieto ulice. Starosta uviedol,2e po n6stupe do funkcie oslovil aj b1'tov6 druZstvo aj

vod6rne aby si obdania platili aspoi nejak6 stodn6. Starosta oplit' navrhol aby odborn6

komisie vytvorili koncept k tejto t6me. S dim poslanec Gallo nestihlasil a uviedol, Ze starosta

by mal oslovit' firmu - projektanta apozvat ho na stretnutie, kde by odbomik urdil d'a15i

postup. P. Kuzma Liadal uUy ru tohto ujal a pracovnidka OcU a kontaktovala projektantov. P.

Hol|czy srihlasi s p6nom Gallom aby bol oslovenlf projektant. P. Hol6czy uviedol, Ze v roku

1997 bolvypracovan;i projekt. P. Ing. Kuzma doplnil, LeuL3 kr6t bol vypracovan;i projekt na

kanalizlciu pre Stitnik. Starosta chcel uZ dat' vypracovat' projekt, av5ak vypracovanie

tak€hoto projektu je vel'mi n6kladn6. Nejakd prostriedky treba vydlenit' dopredu, je potrebn6

urdit' kolko sme ochotn;f investovat'. Starosta sa opiit' snaZil oslovit' odborn6 komisie aby

vypracovali nriwh. P. Kuzma trval na tom, Le toto by mal riesit' zamestnanec obecn6ho

riradq mal by oslovit' 4- 5 firiem. P. Gallo uviedol, Letrebazavolaf projektantov. P. Kalina sa

opjtal, di by sa nedal vp1it pdvodqi projekt. Starosta dal hlasovat' o n6vrhu Ing. Kuzmu

aby pracovnidka obce oslovila niekolko projektantov.

Za:8 Proti:0 Zdriali sa:0

Dalej pokradoval Ing. Kuzma s rilohou pre hlavnri kontrol6rku obce, aby presetrila di je

vysokozdviZny vozik stale v majetku obce. P. poslanec Kuzma predloZil aj Sprievodn6

d6kazov6 dokumenty ato prehl'ad poistiek za jednotlivl vozidl| vo vlastnictve obce ako aj

Smernicuoo Zfusady o rihrad6ch za poskytovan6 sluZby obcou Stitnik". Starosta dal o udeleni

tejto rilohy hlasovat'.

Za:8 Proti:0 Zdriali sa:0

Prin Gallo n6sledne vystripil s tym, Ze nesrihlasf s vyuZivanim sluZobn6ho auta. Preto, 2e mh

podozrenie , Le je vytrLivand aj na in6 ridely ako sluZobn6. Starosta sa vyjadril, Le na kontrolu

t;ichto podozreni sri in6 org6ny a ak poslanci chcri m6Zu ich oslovit'.
Dalej starosta informoval o stave sridneho pojedn6vania, klor6 sa zadalo na podnet p. J. Galla

vodi Obci Stitnik. Starosta uviedol, Ze p. Gallo na sride prezentoval, Le sa vo faktur6cii vodi

Obci Stitnik pomflil osumu 100000 Sk. Na do poslanci reagovali,Letoto nie je vhodn6

prejedn6vat' naOZ aLe je to predmetom sridneho sporu a srid aj rozhodne. P. Kuzma reagoval

iy , Z" starosta nedostai *uod6t odOZna zastupovat' obec Stitnlt v sridnom spore.

P. Pazera tryzval p6na Klima - umeleck6ho kov6da aby predstavil n6wh kovan6ho reli6fu,

ktory navrhol na dom smritku. Prln Klimo n6vrh predstavil s Qfm, Leby so pohyboval v cene



1500 € ale urobil by ho za cer:nt 1200 € . Vel'kost' reli6fu by bola 3x2m.P. poslanec Kalina

navrhol aby boli uroben6 aspoi tri r6zne n6vrhy. A potom sa rozhodne. Na do p. Klimo

oponoval, Le n6vrh m6Zu poAfu vlastn6ho vkusu poslanci este dotvorit'. Nakoniec k tejto

diskusii dal starosta hlasovat'. Ci m6ze pan Klimo zadat pracovat' na kovanom reli6fe

vhodnote 1500€.

N6sledne e5te jeden probl6m predniesol aj p. poslanec Kuzma a to parkovanie vozidiel pri

predajni mAsa na RoZdavskej ulici, preto Le je to nebezpedn6 a rovnako to devastuje aj okolie

- t ,lrrrrut6 plochy. PoZiadal aby obec kontaktoval dopravny in5pektor6t aby tu bola osaden6

maEkazil<azstatia. Starosta dal hlasovat' o tejto Ziadosti '

Za:8 Proti:0 Zdriali sa:0

Starosta sa ujal slova a d'alej sa snaZil do vysvetl3ovat' probl6my v sridnom spore s p. Gallom.

Podlla starosiu v5etky pr6ce,ktor6 p. Gallo vykon6val mu boli zaplatenf'

O slovo v diskusii sa prihl6sil aj pan Krdka, ktory chcel verejne prezentovat' rispechy

miestneho karate klubu. po iom ii prebral slovo pin Z,hdel, ktoqi predniesol st'aZnosti na

nedisciplinovanych Ziakov SOS Stitnik. Poslanci v srivislosti s touto t6mou poliadali aby

obec ofici6lnym listom kontaktovala velitella OOPZ v Stitniku aby sa pravidelne zridastioval

zasadnuti oblcn6ho zastupitellstva nakollko sa dasto vyskytujri tdmy srivisiace qikonom

dinnosti OOPZ. Starosta dal o tejto Ziadosti hlasovat''

Za:8 Proti:0 Zdriali sa:O

Zo: E Proti:0

Starosta ukondil obecn6 zastupitef stvo.

Zapisala: Gallo5ovti; dia I 6.12.201 I

Zdriali sa:0

l. Overovateli Mgr. Yveta Zdechovanov6 2. overovatell Ladislav leczy


